
Referat af generalforsamling i beboerforeningen for St. Lihme og omegn d. 4. 

marts – 2024 i Nøruphallens cafeteria    

 

1. Valg af dirigent: Jørn Møldrup blev valgt. 

2. Formandens beretning:   For at starte bagfra, så blev juletræstænding 

aflyst, da underlaget var for opblødt af den megen nedbør og blæsten 

ville derfor nedlægge juletræet næsten med det samme.  Der blev 

forsøgt at lave aftale (med Kaltoft-EL) om permanent belysning i et af 

de store træer på pladsen, men dette var ikke muligt med kort varsel.  

Ellers blev der holdt sommerfest, som sædvanligt med hoppeborg, telt, 

fadøl og andre drikkevarer, maden blev leveret af Tortilla Flats Vejle.    

Affaldsindsamlingen i april blev afholdt som vi plejer, med pænt 

fremmøde.   Formanden Henrik Persson, berettede i øvrigt, at han 

udtræder af bestyrelsen, da han fraflytter byen allerede pr. 1 / 4 – 2024, 

hvorfor der skal tages hensyn til dette, når der skal vælges nye 

medlemmer til bestyrelsen. Der var ingen spørgsmål til beretningen. 

3. Regnskab: Morten Pedersen fremlagde regnskab, gjorde opmærksom 

på, at sommerfesten var lidt dyrere end sædvanligt. Der blev fremlagt 

liste, med hvem der havde betalt kontingent. Der var ikke spørgsmål til 

regnskabet. 

4. indkomne forslag: Der var ingen indkomne forslag 

5. Kontingent: De tilstedeværende godkendte at beholde kontingentet på 

nuværende niveau, 100 kr. pr. husstand pr. år. 

6. Valg til bestyrelsen: På valg var, Morten Pedersen, Christian Kryger. Et 

tredje medlem skulle vælges, i stedet for den afgående formand. Nye 

bestyrelsesmedlemmer der blev valg ind er: Jørn Møldrup, Malene 

Madsen og Amalie Gitz. 

7. Valg af revisor: Morten Pedersen blev valgt 

8. Eventuelt: Der blev ikke tilføjet yderligere og den afgående formand 

takkede af! 

 


